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Komise pro předsednictví ČR v Radě EU v roce 2022 (dále jen „komise“) – 7. 
jednání 
zápis z jednání konaného 11. 04. 2022 v 15:00 
 
Místo:  
Online jednání, Webex 
 
Přítomni:  
 
Členové:  
Ing. Martin Bednář 
Mgr. Ing. Jaromír Beránek 
Ing. Mariana Čapková, MBA 
Mgr. Marta Gellová  
Mgr. Kristýna Jirátová, Ph.D.  
JUDr. Markéta Štalmachová  
JUDr. Lucie Týcová 
Mgr. Patricia Cipro 
Martin Bursík 
Ing. Lenka Panešová 
Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D.  
 
Odborník s poradním hlasem: 
Mgr. Reda Ifrah 
 
Tajemník: 
Bc. Filip Hlaváček, DiS 
 
Hosté: 
Ondřej Šváb – Ministerstvo dopravy ČR 
 
Jednání řídil: Mgr. Reda Ifrah, odborník s poradním hlasem 
 
Zapsal: Bc. Filip Hlaváček, DiS, tajemník  
 
Program a obsah jednání: 
 

1. Úvod   

2. Průběžná informace z jednání zástupců Komise a jednotlivých vládních resortů a aktuální stav 
zápůjčky reprezentativních prostor 

a. Zapůjčení elektro autobusů pro Ministerstvo životního prostředí 
b. Zapůjčení Trojského zámku pro Ministerstvo životního prostředí 
c. Možné využití distribučních kanálů a možnost i další spolupráce s Ministerstvem 

zahraničních věcí 
d. Noví zájemci o zapůjčení prostor HMP  
e. Kolize v rámci zápůjčky prostor 

3. Návrh textace tisku do RHMP, kterým Komise podává ucelenou informaci o dosavadním vývoji 
příprav CZ PRES v rámci HMP 

4. Informace odboru PRM o použití mechanismu Individuální účelové dotace (IUD) pro 
zabezpečení financování akcí, které pořádají subjekty mimo MHMP a PO MHMP 

a. Představení mechanismu IUD 
b. Aktuální přehled podaných žádostí o IUD 

5. Informace odboru OMM o zamýšlených aktivitách odboru v souvislosti s CZ PRES 
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6. Informace zástupců Ministerstva dopravy ČR k akci European Space Week  

7. Různé 
a. Návrh termínu pro následující jednání Komise 

 
Ad 1) 

Jednání bylo zahájeno panem Redou Ifrahem, který na úvod omluvil pana předsedu z důvodu 

neodkladného paralelního jednání. Současně informoval, že jej předseda požádal o zahájení jednání a 

jeho řízení. Poté předal pan Ifrah slovo tajemníkovi Komise, aby seznámil členy s novými složením 

Komise platným od 1. 4. 2022.  

Tajemník představil a přivítal nové členy Komise, kterými jsou paní Lenka Panešová za odbor 

OMM, paní Tereza Hrušková za oddělení zahraničních vztahů PRM, pan radní Vít Šimral za oblast 

školství a pan Martin Bursík jako předseda Komise RHMP pro udržitelnou energii a klima.  

 

Následně bylo konstatováno, že dle počtu přítomných členů je komise usnášeníschopná a bylo 

dáno hlasovat o přijetí navrženého programu jednání.  

K tomu se do diskuze přihlásil pan zastupitel Beránek s návrhem, aby v případě, že nebude 

program jednání Komise vyčerpán do 16:15 hodin, bylo jednání rozdělena na dvě části.  

Na to reagoval pan Ifrah tím, že ač je Program jednání obsáhlý, jednotlivé body by se mělo 

podařit zvládnout v rozumném časovém horizontu.  

 

Přítomní členové schválili navržený program jednomyslně.  

 

Ad 2a)  

Pan Ifrah požádal tajemníka Komise, aby přítomné seznámil se stavem žádosti Ministerstva 

životního prostředí o zapůjčení vodíkových a elektrických autobusů pro potřeby CZ PRES.  

Dle informací podaných tajemníkem Komise není možné zapůjčit vodíkové autobusy z důvodu 

jejich povinného testování v provozu a elektrické autobusy by bylo teoreticky možné zapůjčit, ale 

možnosti zápůjčky jsou v jednání se zástupci DPP, a.s. a kanceláří pana náměstka primátora 

Scheinherra. Nicméně již nyní je možné říci, že s ohledem na dojezdovou vzdálenost a podmínky pro 

nabíjení baterií bude možné autobusy využit jen v omezené míře.  

Do diskuze se přihlásil pan zastupitel Beránek s upozorněním, aby při procesu zapůjčení 

elektrických autobusů byla vzata v úvahu jejich aktuální nefunkčnost a bylo pamatováno na případné 

zajištění náhradní dopravy.  

Při jednání s Ministerstvem životního prostředí bude na toto pamatováno.  

 

Ad 2b)  

Dále tajemník podal přítomným členům Komise informaci o stavu další žádosti Ministerstva pro 

životní prostředí, kdy předmětem této žádosti je možné zapůjčení Trojského zámku pro akci nejvyšší 

úrovně (ministři členských zemí). S ohledem na vlastnictví zmíněné nemovitosti byl osloven pan ředitel 

odboru KUC MHMP pan Sulženko, který podmínky zápůjčky projedná s ředitelkou GHMP. Pan ředitel 

Sulženko přímo reagoval s tím, že v průběhu dalšího týdne zašle požadovanou informaci.  

 

Ad 2c)  

Tento bod zahájil pan Ifrah rekapitulací celého vztahu, respektive procesu navázání spolupráce 

s Ministerstvem zahraničních věcí. Tato spolupráce na distribuci upomínkových předmětů vznikla již při 

jednáních s ministerstvem o zapůjčení reprezentačních prostor HMP, kdy určitou reciprocitou za 

bezúplatnou zápůjčku prostor byla právě možnost využití distribučních kanálu ministerstva. Veškerá 

komunikace byla koordinována s gesčními odbory a s jejich schválením. V průběhu času tato forma 

reciprocity ze strany odborů OMM a PRM MHMP začala být považována za nevhodnou k využití.  
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V poslední době byla nově diskutována možnost, zda by nebylo vhodnější využít mediální a 

digitální prostor ministerstva namísto propagačních předmětů. V této věci dosud ministerstvo 

kontaktováno nebylo a ani neproběhlo žádné jednání. Důvodem je fakt, že do dnešního dne nebyly 

doručeny a ani nebyla jinak specifikována představa odborů OMM nebo PRM MHMP. Toto téma si přál 

na Komisi otevřít i pan předseda.  

Následně pan Ifrah otevřel rozpravu nad tímto tématem, do které se jako první přihlásila paní 

ředitelka Berková.  

Paní ředitelka informovala, že na propagační předměty byla aktuálně schváleným tiskem 

alokována částka 1 mil. Kč. Dále paní ředitelka konkretizovala podmínky dané Vládou ČR k využití loga 

CZ PRES. I v případě podpisu Dohody o zachování mlčenlivosti nebude moci OMM MHMP logo 

používat, pouze s ním bude moci pracovat. Samotné použití a prezentace loga se bude odvíjet od jeho 

oficiálního představení na vládní úrovni. Dle paní ředitelky by tedy podpis Dohody o zachování 

mlčenlivosti nepřinesl žádný větší užitek pro potřeby kampaně HMP, kdy první propagační akce k CZ 

PRES na úrovni HMP začne ještě před oficiálním představením loga. S logem CZ PRES samozřejmě 

OMM MHMP počítá, ale až po jeho oficiálním zveřejnění.  

Do diskuze se dále zapojila paní Cipro za PRM MHMP. Paní Cipro deklarovala připravenost 

PRM MHMP vstoupit do jednání s ministerstvem a diskutovat podobu on-line kampaně (již existují 

předpřipravené bannery atp.). Po paní Cipro se o slovo přihlásil pan ředitel Hoskovec za PRM MHMP, 

který zúžil možnou spolupráci s ministerstvem tak, že HMP by mohlo případně využít informační kanály 

Ministerstva zahraničních věcí k propagací akcí pořádaných hlavním městem u příležitosti CZ PRES.  

O slovo se opět přihlásila paní ředitelka Berková, která znovu opakovala, že nevyužít možnosti 

distribuce propagačních předmětů není známka neochoty ze strany HMP, konkrétně OMM MHPM, ale 

jde spíš o to, že i na základě diskuze s oddělením zahraničních vztahů PRM MHMP, je on-line forma 

kampaně výrazně efektivnější než distribuce fyzických předmětů.  

Pan Ifrah na to krátce reagoval tím, že pokud má OMM či PRM MHMP návrhy podoby on-line 

komunikace, nechť takovéto vzory zašle zástupcům Komise. Dále upřesnil, že zástupci Komise jednají 

na straně ministerstva s útvarem, který zabezpečuje přímo CZ PRES a nikoliv mediální a propagační 

záležitosti ministerstva. Pan Ifrah také dodal, že dohoda o mlčenlivosti je standardní nástroj, a to nejen 

ve soukromé, ale i veřejné správě. Všechny resorty jej podepsaly a předpokládá, že spíš jde o 

nepochopení konceptu a pochybuje, že by touto dohodou bylo znemožněno nakládání s logem CZ 

PRES. Dle jeho informací jde o stanovení pravidel, které zamezí jeho úniku na veřejnost.  

Na to reagoval pan ředitel Hoskovec, který pouze doplnil, na jaké úrovni jednají zástupci PRM 

MHMP s ministerstvem (jedná se o jednání přímo s panem ministrem či jeho kabinetem) s cílem 

eliminovat možné duplicity v komunikaci.  

K vyjádření pana ředitele Hoskovce poznamenal pan Ifrah pouze to, že s eliminací duplicitního 

jednání směrem k ministerstvu jedině souhlasí a navrhuje postupovat dle RHMP schváleného 

koncepčního materiálu, ve kterém byla koordinátorem určena Komise a nechť tedy zástupci Komise 

domluví s odpovídajícím partnerem v rámci Ministerstva zahraničních věcí další postup v obecné rovině 

a následně by pak již zástupci Komise propojili osoby, které mají na starosti již konkrétní problematiku 

na obou stranách.    

Následně se účastníci diskuze dohodli na následujícím závěru: zástupcům Komise 

budou ze strany OMM a PRM MHMP předány návrhy podoby on-line kampaně, které zástupci 

Komise budou komunikovat v obecné rovině na Ministerstvu zahraničních věcí a posléze předají 

komunikaci odborným útvarům (OMM a RPM MHMP).  

Tímto byla diskuze na toto téma ukončena.  

 

Ad 2d)  

Jednání zahájil pan Ifrah, který následně předal slovo tajemníkovi, který přítomné seznámil 

s aktuálním stavem nových žádostí o zápůjčku reprezentativních prostor MHMP.  
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Pan Ifrah poté vyzval zástupce PRM MHMP a případně členy Komise, aby se k prezentovaným 

akcím vyjádřili. 

Slova se ujal pan zastupitel Beránek s tím, že je pro pokračování v zápůjčkách prostor, pouze 

doporučil, aby došlo ke sjednocení osoby, která bude „spravovat“ kalendář akcí.  

 

Poté si slovo vzal pan ředitel Hoskovec, který deklaroval, že oddělení protokolu primátora je 

toto standardně schopno řešit a je správcem protokolárního kalendáře a je i schopno umístit akce do 

jiných prostor, než jaké byly schváleny rozhodnutím RHMP.  

Pan Ifrah poté shrnul krátkou diskuzi v tom smyslu, že tedy zájem o poskytování prostor pro 

potřeby CZ PRES stále trvá a zástupci Komise zůstanou v kontaktu s protokolem primátora. Pouze si 

pan Ifrah dovolil požádat zástupce protokolu o zaslání specifikací případných dalších prostor, které 

mohou být zapůjčeny. Na toto reagovala paní Cipro tím, že požadovaná specifikace je připravována a 

bude zaslána zástupcům Komise.  

Do diskuze se ještě zapojil pan Bursík, který požádal, zda by bylo možné v rámci komunikace 

se zájemci o prostory co nejvíce umístit zástupce hlavního města na veškeré možné akce a diskuze 

řešící otázku klimatu a sám pan Bursík se na toto téma pokusí co nejvíce intervenovat na Ministerstvu 

životního prostředí, které bohužel zájem o zápůjčku prostor vzalo zpět.  

 Tímto vstupem byla diskuze na dané téma ukončena.  

 

Následně, na žádost pana zastupitele Beránka, bude operativně projednán bod č. 6 Programu.  

 

Ad 6)  

Úvodního slova seujal pan zastupitel Beránek, který představil zástupce Ministerstva dopravy 

pana Švába a předal mu následně slovo. Pan Šváb stručně představil akci European Space Week, její 

význam po Českou republiku i s ohledem na sídlo agentury EUSPA - EU Agency for the Space 

Programme v Praze. Kromě samotné akce budu pořádány i tzv. „side events“. V rámci těchto akcí bude 

například probíhat prezentace využití navigace Galileo v prostředcích MHD. Zahájení samotného 

European Space Week se bude účastnit kromě eurokomisaře i pan ministr dopravy a jako host je 

samozřejmě zván i pan primátor.  

Závěrem se ještě pan Beránek zmínil o možnosti zapojení HMP jako spolupořadatele s finanční 

účastí zhruba 1 mil. Kč.  

Pan Ifrah i pan Beránek poté poděkovali zástupci Ministerstva dopravy za účast a za 

představení akce a vyjádřili podporu výše prezentované akci, která je z pohledu HMP brána jako 

vlajková.  

 

Jako další bod programu bude projednán bod č. 3 a to z důvodu usnášeníschopnosti Komise.  

 

Ad 3)  

Bod programu otevřel pan Ifrah, stručně charakterizoval materiál, jehož cílem je pouze mapovat 

vývoj v oblasti CZ PRES za uplynulé měsíce, a dotázal se přítomných, zda mají nějaké připomínky k již 

dříve zaslanému materiálu.  

Následně bylo hlasováno o usnesení ve znění: Komise schvaluje materiál v předloženém 

znění a pověřuje odbor FON předložit materiál pro informaci do RHMP. 

Výše uvedené usnesení bylo všemi přítomnými členy Komise s hlasovacím právem 

přijato.  

 

Po tomto hlasování opustil pan zastupitel Beránek jednání, a Komise se tak přestala být 

usnášeníschopná.  
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Pan Ifrah následně vznesl dotaz, zda si členové Komise přejí jednání přerušit anebo pokračovat 

i ve složení, které by neumožňovalo přijímat jakékoliv rozhodnutí, nicméně v dalších bodech Programu 

již není k projednání žádné další usnesení.  

Paní Cipro se vyslovila pro přerušení jednání.  

Paní Panešová by naopak byla pro, aby se v dalších bodech pokračovalo a za OMM MHMP je 

připravena přednést bod Programu týkající se OMM MHMP.  

Návrh podala i paní Gellová, které je toho názoru, aby se v jednání pokračovalo, a zápis 

z jednání poskytne absentujícím členům dostatečný přehled o průběhu jednání Komise.  

Přítomní členové Komise se vyslovili pro návrh paní Gellové.  

 

 

Ad 2e)  

 Bod programu uvedl pan Ifrah, kdy tento bod programu byl zařazen na program jednání přímo 

po dohodě s panem předsedou Komise a důvodem pro jeho zařazení byly žádosti, primárně zástupců 

OMM MHMP, o změnu RHMP schválených a resortům komunikovaných termínů zápůjčky prostor pro 

pořádání akcí spojených s CZPRES.  

 Komise je tedy v rámci tohoto bodu dotazována, jakým způsobem by měli zástupci Komise 

postupovat, tedy zda jednat se zástupci resortů o přesunu již schválených akcí anebo zda se mají 

zástupci Komise držet RHMP schváleného materiálu a může Komise měnit rozhodnutí RHMP?  

 Do diskuze se přihlásila paní Cipro a upřesnila, že důvodem žádosti, o přesun již schváleného 

termínu, je kolize s pořádáním akce ve stejném termínu a stejném prostoru a která je dle názoru paní 

Cipro akcí s vyšší prioritou – jedná se konferenci EDMO proti dezinformacím a jde o akci nejvyšší úrovně 

za účasti eurokomisařky Jourové a dalších vrcholných představitelů. Paní Cipro vysvětlila, že nežádala 

o zrušení akce, ale pouze o možnost se pokusit najít jiný prostor pro pořádání již dříve schválené akce.  

 Na toto reagoval pan Ifrah s tím, že dle jemu dostupných informací byl termín pořadatelům 

konference EDMO potvrzen jako volný termín, byť již předmětný termín byl řádně zarezervován a 

schválen RHMP. Pan Ifrah tedy opakoval definici problematiky, která spočívá v tom, jak obecně 

postupovat v takovýchto případech.  

 O slovo se přihlásil pan ředitel Hoskovec z PRM MHMP, kdy dle jeho názoru se nejedná ani tak 

o kolizi či výjimečnou situaci, ale o běžný jev, který protokolární oddělení primátora umí řešit a řeší velice 

často, kdy se spojí s organizátory akcí a nabídne jiný, odpovídající prostor k pořádání akce. Stačí předat 

kolegům z oddělení protokolu kontakty na pořadatele a specifika akce, a ti se již postarají o zajištění 

odpovídající náhrady.  

 Pan Ifrah poděkoval panu řediteli Hoskovcovi za jeho vstup, nicméně reakce pana Hoskovce 

řeší pomyslnou praktickou část problematiky, ale neřeší, kdo je dostatečně legitimován k tomu, aby 

měnil rozhodnutí RHMP a určoval, která akce bude či nebude mít prioritu. Opět tedy pan Ifrah poprosil 

přítomné členy Komise o jejich názor na diskutovanou problematiku.  

 Slova se poté ujala paní Cipro, také za PRM MHMP, které je toho názoru, že je samozřejmě 

prvořadé dodržovat rozhodnutí RHMP, ale ve zcela výjimečných případech, se souhlasem původního 

pořadatele, kterému budou zajištěny adekvátní náhradní prostory, bylo možné jednu konkrétní akci 

přesunout.  

 Paní Cipro ještě doplnil pan ředitel Hoskovec v tom smyslu, že se nejedná o revokaci rozhodnutí 

RHMP, ale pouze o jeho technické řešení, kdy žádná z akcí nebude odmítnuta či zrušena. Pan ředitel 

Hoskovec také připomenul, že zapůjčení Rezidence je v kompetenci pana primátora.  

 O slovo se přihlásila paní Týcová za RED MHMP, který vyjádřila jednoznačnou podporu 

k legitimaci protokolu primátora k řešení takovýchto souběhů.  

 Rovněž i paní zastupitelka Gellová deklarovala svůj souhlas vyjádřením paní Týcové, Cipro a 

pana Hoskovce.  



HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
 Poté pan Ifrah shrnul závěr z proběhlé diskuze v tom smyslu, že tedy zástupci protokolu 

pana primátora navrhnou alternativní řešení, se kterým se obrátí na zástupce Komise. Pan Ifrah 

následně prověří situaci u pořadatele akce (MZV) a případně předá kontakty pracovníkům 

protokolu pana primátora.  

 

Ad 4a,b)  

 Pan Ifrah předal slovo paní Cipro, která přednesla úvod do problematiky tohoto tématu.  

Paní Cipro informovala, že Hlavní město Praha vyčlenilo na podporu předsednictví částku, kterou hodlá 

rozdělit mezi konkrétní odbory magistrátu, ale současně chce podpořit mimomagistrátní subjekty, jejichž 

akce mají, či budou mít mimořádný přínos pro hlavní město. Způsob, jakým hlavní město podpoří i tyto 

mimomagistrátní subjekty bude prostřednictvím již dříve schváleného a odborem KUC MHMP 

využívaného mechanismu Individuálních účelových dotací. K procesu Individuálních účelových dotací 

byla vyhlášena a je v běhu kontinuální výzva, na jejímž základě se jednotliví žadatelé mohou o podporu 

hlavního města ucházet. Ke dni jednání Komise bylo tímto způsobem podáno 7 žádostí, které jsou již 

v procesu hodnocení a další 2 jsou ve fázi před jejich vyhodnocením. Žádosti vyhodnocují dva nezávislí 

hodnotitelé, kteří danou žádost podpoří, či nikoliv. V případě kladného výsledku jde žádost do 

projednání v rámci Výboru kultury a následně je záměr schválen RHMP, v případě podpory přesahující 

částku 200 tisíc Kč je nutné schválení ZHMP. Seznam akcí k podpoření byl součástí distribuovaných 

materiálů.  

 Pan Ifrah poděkoval paní Cipro za seznámení s mechanismem Individuálních účelových dotací 

a dotázal se kdy a jakým usnesením RHMP byl mechanismus schválen k užití ve vztahu k CZ PRES 

akcím a zda je takto veřejnost s tímto záměrem seznámena.  

 K tomuto dotazu se dovolil vyjádřit pan ředitel Sulženko tak, že výzva, včetně formulářů, je 

zveřejněna na stránkách https://kultura.praha.eu/jnp/cz/individualni_ucelova_dotace/index.html a jedná 

se o standardní nástroj schválený RHMP v rámci zásad pro poskytování dotací hlavním městem 

v 08/2020.  

 Paní Cipro ještě navrhla, že Komisi bude pravidelně informovat o stavu a průběhu 

vyhodnocování jednotlivých žádostí.  

 Tímto byla diskuze k tomuto bodu Programu ukončena a nikdo již nemá žádné dotazy.  

 

Ad 5)  

 Pan Ifrah na úvod tohoto bodu upozornil na aktuálně schválený tisk do RHMP, kterým jsou 

řešeny alokace prostředků pro jednotlivé odbory MHMP na akce související s CZ PRES, kdy součástí 

zmíněného tisku jsou i přesuny prostředků ve prospěch OMM MHMP. Zde si pan Ifrah dovolil informovat, 

že materiál neměl ani pan předseda dopředu a požádal v souladu s usnesením RHMP o včasné 

předkládání podkladů pro projednání v Komisi a před slovo paní Panešové za OMM MHMP. 

 Paní Panešová nejprve stručně představila propagační akci „Namaluj si svou tramvaj“, do které 

jsou zapojeny žáci vybraných základních škol a následně předala slovo paní ředitelce Berkové.  

 Paní ředitelka Berková nejprve potvrdila připravenost hlavního města na zahájení českého 

předsednictví, kdy Praha má zahajovací ceremoniál již vymyšlený, přiděleny prostředky z rozpočtu a 

započne tedy veřejná soutěž na dodavatele. Dále, jak uvedla paní ředitelka, byly kraje a hlavní město 

požádány Úřadem vlády o nasvícení významných budov modrou barvou a zajištění doprovodného 

programu v první den CZ PRES, tedy dne 1. 7. 2022. V souvislosti s tímto paní ředitelka zmínila, že 

s ohledem na začínající prázdniny je z pohledu OMM MHMP nezbytné oslovit Pražany již dříve než 

v první den CZ PRES proto OMM MHMP plánuje vlastní akce již od 24. 6. 2022 na pražském Klárově 

(stánek, evropská kavárna, kulturní program pro rodiny a děti, program pro turisty atd.). Dále budou 

osvíceny (včetně odpočítávání dnů předsednictví) věže Karlova mostu za podpory Prague City Tourism. 

Další myšlenkou, jak propagovat české předsednictví, jak propagovat hlavní město, je využití Letiště 

Václava Havla, jako vstupní brány do Prahy a potažmo celé ČR (využití super-last nabídek společnosti  

 



HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
JCDecaux).  V neposlední řadě je dalším nástrojem i spuštění webu, který bude prezentovat zejména 

hlavní město, ale bude i například informovat Pražany na dopady (omezení), která se jich mohou 

dotknout v souvislosti s českým předsednictvím.    

 Následně paní Panešová pouze doplnila, že jednotlivé vizuály propagačních akcí zašle k rukám 

zástupců Komise.  

 Tím byla informace podána a pod programu vyčerpán.  

 

 

Ad 7a)  

 Pan Ifrah úvodem poprosil zúčastněné, aby včas reagovali na výzvy a žádosti předsedy Komise 

a jejich zástupců k předložení potřebných podkladů pro jednání Komise.  

Poté paní Cipro podala návrh na stanovení fixního termínu jednání Komise, kterému by se 

naopak všichni členové mohli přizpůsobit a lépe tak plánovat přípravu a distribuci podkladů.  

K návrhu paní Cipro se pan Ifrah vyjádřil v tom smyslu, že předložený návrh bude muset být 

osobně projednán s předsedou Komise.  

Pro návrh paní Cipro se vyjádřila i paní Gellová s doplněním, aby s v případě absence podkladů 

či bodů programu jednání předem rušilo.  

Závěrem pan Ifrah rekapituloval návrh na další mechanismus svolávání Komise – jednání 

jednou za měsíc a podklady distribuovat 7 kalendářních dnů před jednáním Komise. Pokud 

nebudou předloženy podklady včas, pak komise nebude svolána. Takto to bude projednáno 

s panem předsedou a je možné, že jednání Komise bude vycházet z termínů jednání Výboru pro 

evropské záležitosti.  

 

 

Následně pan Ifrah poděkoval všem za účast a jednání ukončil.  

 
Zápis z tohoto jednání bude zaslán všem účastníkům elektronicky. 
 
Za správnost: 
Reda Ifrah  


